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خبـر استاندار فارس:

لزوم اجرای قانون مبنی بر اختصاص ۱۵ درصد از اعتبارات بانک ها به حوزه کشاورزی
امور  و  عمومی  روابط  کل  اداره  از  نقل  به  طلوع  روزنامه  گزارش  به 
بین الملل استانداری فارس محمدهادی ایمانیه در نشست مشترک با اعضای 
کمیسیون کشاورزی، آب، منابع طبیعی و محیط زیست در مجلس شورای 
قانون   ۳۳ تبصره  ذ  بند  درخصوص  بانک ها  عملکرد  بررسی  به  اسلامی، 

برنامه ششم توسعه پرداخت.
استاندار فارس در این نشست بر لزوم اجرای قانون، مبنی بر تخصیص ۱۵ 
درصد از اعتبارات بانک ها به بخش کشاورزی تاکید کرد. درصدهای فعلی 

ارائه تسهیلات بانک ها ارائه شد و جهت جبران مابه التفاوت عملکرد تا ۱۵ 
درصد مورد تصمیم گیری قرار گرفت.

خانه  ساخت  جهت  بانک ها  از  هرکدام  تعهد  همچنین  نشست،  این  در 
بهداشت، مدرسه و زمین روستایی از محل مسئولیت اجتماعی مورد بحث و 
تبادل نظر قرار گرفت و مصوب شد.همچنین تعهد بانک ها جهت اختصاص 
اعتبار از طریق ماده ۵۶ به حوزه کشاورزی و تسهیلات به شهرک های 

دانش بنیان حوزه کشاورزی نیز مورد تصویب قرار گرفت.

معاون استاندار فارس:

یکپارچگی اجتماعی رسالت اصلی متولیان 
فرهنگی در جهاد تبیین

استاندار فارس:

حوزه  در  استان، خصوصاً  اختیارات  افزایش  گفت:  فارس  استاندار 
تصمیم گیری را از محورهای اصلی مورد بحث با مهندس ضرغامی 
این  در  استان  اختیارات  وزیر  مساعد  قول  با  افزود:  و  کرد  عنوان 

زمینه افزایش می یابد.
به گزارش روزنامه طلوع به نقل از اداره کل روابط عمومی و امور 
نشست  حاشیه  در  ایمانیه،  محمدهادی  فارس،  استانداری  بین الملل 
با  دستی،  صنایع  و  گردشگری  فرهنگی،  میراث  وزیر  با  مشترک 
بر  مبنی  فارس،  استان  به  معظم رهبری در سفر  مقام  فرمایش  بیان 
اینکه گردشگری به تنهایی می تواند فارس را اداره کند، افزود: این 
فرمایش نشان دهنده توانمندی ها و ظرفیت های بسیار بالایی است 

که در حوزه گردشگری فارس وجود دارد.
استاندار فارس با اشاره بر اینکه، به تناسب وجود حرم حضرت احمد 
بن موسی )ع(، شیراز سومین حرم اهل بیت علیهم السلام است، گفت: 

گردشگری زیارتی یکی از ظرفیت های استان فارس هست.
ایمانیه با اشاره به وجود آثار و بناهای تاریخی جهانی و ملی متعدد 
در فارس، گردشگری تاریخی را یکی دیگر از جنبه های گردشگری 
استان عنوان کرد و افزود: وجود پزشکان متخصص و حاذق، باعث 

شده فارس در حوزه گردشگری سلامت نیز سرآمد باشد.
وی طبیعتِ چهار فصل استان را مقصد بسیاری از گردشگران تفریحی 
و سیاحتی دانست و تصریح کرد: فارس در ۴ حوزه گردشگری در 

کشور سرآمد است.
خصوصاً  استان،  اختیارات  افزایش  فارس،  در  دولت  عالی  نماینده 
در حوزه تصمیم گیری را از محورهای اصلی مورد بحث با مهندس 
ضرغامی عنوان کرد و افزود: با قول مساعد وزیر اختیارات استان 

در این زمینه افزایش می یابد.

وی، افزایش ارائه تسهیلات بانکی با سود پایین در بحث گردشگری 
و صنایع دستی، احداث زائرسرا هتل و بوم گردی را یکی دیگر از 
محورهای مورد مذاکره در این جلسه عنوان کرد و اظهار داشت: ۸۵ 
صنایع دستی در فارس وجود دارد که زمینه جذب سرمایه گذاری 
را در استان فراهم می کند. با سرمایه گذاری بخش خصوصی می توان 
این صنعت را بیش از پیش گسترش داد و از ظرفیت های بالای آن 

در سطوح ملی و بین المللی بهره برد.
و  دستی  صنایع  حوزه  در  واحد  پنجره  تشکیل  از  فارس  استاندار 
این حوزه بصورت  با  ادارات مرتبط  افزود:  گردشگری خبر داد و 
متمرکز و در کمترین زمان ممکن اقدام به صدور مجوزها می کنند 

و تلاش براین است که فرآیند کار با بن بست مواجه نشود.
وی سرمایه گذار جذب شده در این حوزه را در حدود ۱۰۰۰ میلیارد 
تومان اعلام کرد و افزود: مقرر شد از اختیارات قانونی تعریف شده 
خصوصاً مباحث مربوط به تسهیلات تبصره ۱۸ در این زمینه بیشتر 

استفاده شود.

مدیرکل امور زمین بنیاد مسکن انقلاب اسلامی کشور:

۵۰ درصد واحدهای مسکونی روستاهای 
کشور نیازمند بازسازی و نوسازی است

عضو کمیسیون حمل ونقل ترافیک و عمران شورای اسلامی 

شهر شیراز:

پایانه های مسافربری برون شهری کلانشهر 
شیراز بهسازی می شوند

رئیس سازمان مدیریت پسماند شهرداری شیراز خبر داد؛

آمادگی کارکنان و پاکبانان سازمان
مدیریت پسماند شهرداری شیراز 

در بارندگی های پیش رو

معاون توسعه مدیریت و منابع دانشگاه علوم پزشکی شیراز 

خبر داد؛

به زودی مبلغ علی الحساب تعرفه گذاری 
خدمات پرستاری پرداخت می شود

استاندار فارس:

نماینده عالی دولت در فارس در رابطه با انجمن حمایت از زندانیان 
خانواده  از  حمایت  جهت  انجمن،  این  به  مساعدت  داشت:  اظهار 
زندانیان و جلوگیری از آسیب پذیری خانواده بسیار ضروری است 
داریم  است و آمادگی  انجام شده  اقدامات خوبی  راستا  این  که در 

مساعدت های بیشتری نیز انجام دهیم.
به گزارش روزنامه طلوع به نقل از اداره کل روابط عمومی و امور 
جلسه  هشتمین  در  ایمانیه  محمدهادی  فارس،  استانداری  بین الملل 
قرارگاه عفاف و حجاب استان، ضمن تشکر از دغدغه مندی اعضای 
حاضر در جلسه، به مدیرکل دفتر امور اجتماعی و فرهنگی استانداری 
و  منظم  بصورت  هفته  هر  را  هم اندیشی  جلسات  تا  داد  مأموریت 

مستمر برگزار نماید.
عمومی،  اماکن  تمام  در  قانون  رعایت  بر  تاکید  با  فارس  استاندار 
برپایی  نتایج  آخرین  استان،  صمت  سازمان  مدیرکل  افزود: 

فروشگاه های عرضه پوشش اسلامی را جمع بندی و گزارش کند.
ایمانیه با اشاره به اجرای موفق طرح هادی، توسط معاونت فرهنگی 
و هنری شهرداری شیراز، گفت: آنالیز و تجزیه و تحلیل مسائل این 
ارائه  به همراه  را  آنان  فرهنگی  و  شغلی  مالی،  مباحث  ازجمله  افراد 
راه حل، گزارش کنید؛ تا در جهت رفع آنها برنامه ریزی های لازم 

صورت پذیرد.
وی افزود: از طریق سازمان صمت نیز زمینه اشتغال ۲۰۰ نفر از این 

افراد را فراهم خواهیم کرد.
نماینده عالی دولت در فارس در بخش دیگر سخنان خود به انجمن 
حمایت از زندانیان پرداخت و اظهار داشت: مساعدت به این انجمن، 
آسیب پذیری  از  جلوگیری  و  زندانیان  خانواده  از  حمایت  جهت 

خانواده بسیار ضروری است که در این راستا اقدامات خوبی انجام 
شده است و آمادگی داریم مساعدت های بیشتری نیز انجام دهیم.

بصورت  داشت:  اظهار  نیز  بین الحرمین  پروژه  درخصوص  وی، 
اداره کل راه  با همکاری  تا  منظم جلساتی در حال برگزاری است 
بتوانیم  راه و شهرسازی و شهرداری شیراز  و شهرسازی و وزارت 

ساماندهی مناسبی به مناطق اطراف حرم بدهیم.
مذهبی،  کاربرد  با  زمین های  معرفی  بر  تاکید  با  همچنین،  ایمانیه 
موجود  زمین های  و  شود  پیشقدم  شیراز  شهرداری  کرد:  تصریح 
و  معرفی  دارند،  فرهنگی  و  مذهبی  کاربرد  که  را،  شهر  سطح  در 
بناها  این  ساخت  در  اندیشان  نیک  و  خیرین  تا  کند  اطلاع رسانی 

مشارکت کنند.
استاندار فارس در پایان، بر لزوم هم افزایی تمامی دستگاه های مسئول 
در حوزه فضای مجازی تاکید کرد و افزود: اداره فرهنگ و ارشاد 
اسلامی از ابتدای آذر ماه قرارگاه فضای مجازی استان را تشکیل و 

آن را اداره کند.

مدیرعامل شرکت شهرک های صنعتی فارس گفت: هیچ محدودیتی 
برای ایجاد شهرک های صنعتی جدید در مرودشت نداریم و امیدواریم 
با تعامل و هماهنگی بین مجموعه مدیران شهرستانی و استانی بتوانیم 

هرچه سریعتر اقدامات قبلی را به نتیجه برسانیم.
به گزارش روزنامه طلوع به نقل از روابط عمومی شرکت شهرک های 
صنعتی فارس مصطفی هاشمی در کارگروه اشتغال و سرمایه گزاری 
شهرستان مرودشت با اشاره به اینکه این شهرستان از شهرستان های 
ظرفیت  و  می شود  محسوب  سرمایه گذاران  برای  استان  تقاضامحور 
و  بررسی  بر  است  نیز محدود  انجیره  و  آباد  فتح  فعلی شهرک های 
مکانیابی زمین جهت ایجاد یک شهرک صنعتی جدید در شهرستان 
مرودشت و دو ناحیه صنعتی در بخش های جدید کامفیروز و درود 
سوی  از  اقداماتی  تاکنون  زمینه  این  در  گفت:  و  کرد  تاکید  زن 
مدیران  حمایت  با  باید  که  شده  انجام  صنعتی  شهرک های  شرکت 

شهرستانی و استانی، منجر به هدف شود.
جدید  صنعتی  شهرک های  ایجاد  برای  محدودیتی  هیچ  گفت:  وی 
در مرودشت نداریم و امیدواریم با تعامل و هماهنگی بین مجموعه 
مدیران شهرستانی و استانی بتوانیم هرچه سریعتر اقدامات قبلی را به 

نتیجه برسانیم.
بسترسازی  را  ایجاد شهرک های صنعتی جدید  مهمترین هدف  وی 
برای تولید و اشتغال پایدار و جذب سرمایه گذاران بیان کرد و گفت: 

این برنامه به جد درحال پیگیری است.
شهرک  به  برق رسانی  عملیات  تکمیل  در  تسریع  بر  ادامه  در  وی 
تاکید  مرودشت  برق  اداره  همکاری  با  مرودشت  آباد  فتح  صنعتی 
کرد و گفت: این پروژه ها چندین سال است که به طول انجامیده و 
اداره برق،  با حمایت  امیدواریم  نیز مناسب است که  پیشرفت کار 
هرچه سریعتر این خط اختصاصی که مشکل تأمین پایدار برق را حل 

می کند به بهره برداری نهایی برسد.
آمادگی  از  ادامه  در  فارس  صنعتی  شهرک های  شرکت  مدیرعامل 
زیرساخت های  و  مخابرات  داخلی  شبکه  تکمیل  برای  شرکت  این 
داد  خبر  مخابرات  همکاری  با  آباد  فتح  صنعتی  شهرک  مخابراتی 
و گفت: در این زمینه امیدواریم با حمایت شرکت مخابرات استان 

گام های مؤثری در زمینه افزایش توسعه شبکه مخابراتی برداریم.
را  مرودشت  انجیره  صنعتی  ناحیه  مشکلات  مهمترین  از  یکی  وی 
استقرار تصفیه خانه فاضلاب اعلام و با بیان اینکه شرکت شهرک های 
صنعتی فارس اعتبارات این طرح را تأمین کرده است گفت: مهم ترین 
زمینه  این  در  البته  که  است  سایت  احداث  محل  جانمایی  مشکل 
مذاکرات متعددی نیز انجام شده که امیدواریم با حمایت دستگاه های 

اجرایی هرچه سریعتر این موضوع تعیین تکلیف شود.
در شهرک صنعتی فتح آباد مرودشت واحدهای بزرگی در صنایع 
شیمیایی، تبدیلی و تکمیلی کشاورزی، فلزی و مواد غذایی مشغول به 
فعالیت هستند و این شهرک یکی از شهرک های مهم و تأثیرگذار 
استان فارس است که مجهز به تمامی امکانات زیربنایی و زیرساختی 

است.

مدیرعامل شرکت شهرک های صنعتی فارس:


